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 WO-RA.0012.1.4.2014 
Protokół nr 49/14 

z posiedzenia 
Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 12 maja 2014  r. 
 
Ad 1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 
Piotr Gorynia, który powitał członków Komisji. 
 
Ad 2 
Obecni: 

• Przewodniczący     Piotr Gorynia  
• Wiceprzewodniczący:    Krzysztof Deutsch 
• Członkowie:       Zdzisław Kowalczyk 

Aleksander Dolczewski 
Ireneusz Lesiński 

        Stanisław Zaremba  
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak, 
• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Pan Marek Smektała 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
Ad 3 
Przewodniczący Piotr Gorynia przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku głosowania 
porządek został przyjęty głosami 6 „za”. 
 
Ad 4 
Protokół Nr 48/14 z dnia 24 marca 2014 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 6 głosów 
„za”.  
 
 
Ad 5a) 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu i w budżecie 
powiatu na 2014 r.  
Przewodniczący Komisji poprosił Panią Eleonorę Gościniak Skarbnika Powiatu o 
przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Skarbnik poinformowała, że  zmiany dotyczą: 
I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 5 zł z tytułu zmniejszenia dotacji od Wojewody 
Wlkp. na kwalifikację wojskową – dz. 750 rozdz.75045 § 2120. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 9.573 zł w DPS w Zimnowodzie z tytułu 
wpływu środków od sponsorów i ze sprzedaży złomu – dz. 852 rozdz.85202 § 0970. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 120.000 zł z tytułu otrzymania pomocy 
finansowej z Gminy Pogorzela na inwestycje drogowe – dz. 600 rozdz.60014 § 6300. 

Ogółem kwota dochodów zwiększa się o kwotę   129.568 zł. 
II. Zmiany w planie wydatków 
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1. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 5 zł  z wydatków na obsługę kwalifikacji 
wojskowej 
– dz.750 rozdz.75045 § 4280. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.755 zł w DPS w Chwałkowie na bieżące 
zakupy – dz. 852 rozdz.85202 § 4210. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 9.573 zł w DPS w Zimnowodzie na bieżące 
utrzymanie – dz.852 rozdz.85202 § 4170 – 6.073 zł i § 4210 – 3.500 zł.  

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000 zł na dofinansowanie prac 
konserwatorskich Bazyliki Świętogórskiej – dz. 921 rozdz.92120 § 2720. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 70.000 zł na przebudowę drogi 4908P ul. Armii 
Poznań w Pogorzeli – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 50.000 zł na przebudowę drogi 4919 P Małgów 
– Mokronos – dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na przebudowę drogi powiatowej 
4093P Grabonóg – Piaski – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

8. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł z realizacji zadania „Przebudowa 
mostu wraz z infrastrukturą towarzyszącą w ciągu drogi powiatowej 4907 P Gostyń – 
Pępowo” – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

9. Zmniejszenie rezerwy ogólnej o kwotę 10.000 zł – dz.758 rozdz.75818 § 4810. 
10. Zmniejszenie rezerwy celowej na pomoc społeczną o kwotę 2.755 zł – dz.758 

rozdz.75818 § 4810. 
11. Przesunięcia pomiędzy paragrafami w PCPR w Gostyniu, COPOW w Bodzewie, DD 

w Gostyniu. 
Ogółem kwota wydatków zwiększa się o kwotę  129.568 zł.  
Uwag nie zgłoszono.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2014 
r. Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 5b)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2014-2022. 
Przewodniczący Komisji poprosił Panią Eleonorę Gościniak Skarbnika Powiatu o 
przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik poinformowała, że zmiany ww. uchwały dotyczą:    

Zmian w załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2014 - 2022” 

− uaktualnienie kwot ujętych w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

powiatu na 2014 r.  

Uwag nie zgłoszono. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Gostyńskiego na lata 2014-2022 Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku 
głosowania: 6 głosów „za”.  
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Ad 5c)  
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 
powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków  
Projekt uchwały Przedstawił Naczelnik Wydziału OS Pan Marek Smektała.  
Poinformował, że zgodnie z postanowieniami Rady Powiatu Gostyńskiego określonymi w 
uchwale XXXIX\289\06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, na podstawie § 5 ust. 3 wyżej cytowanej 
uchwały podmiot może ubiegać się o dotacje na prace interwencyjne nie zachowując terminu 
wnioskowania określonego w uchwale w przypadku zagrożenia zabytku. 
Korzystając z zapisu wniosek o dotację w Starostwie Powiatowym złożyła Kongregacja 
Oratorium św. Filipa Neri w Gostyniu na Świętej Górze – Głogówko. 
W oparciu o pismo Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków wskazuje się, że „prace te są 
konieczne z uwagi na ryzyko niszczenia cennego zabytku. Występujące w murach 
fundamentowych i cokole zawilgocenie powoduje systematyczne niszczenie substancji 
zabytku, z każdym rokiem potęgując destrukcję. Podjęcie działań naprawczych jest więc 
pilne i niezbędne.” 
Całkowity koszt inwestycji będzie wynosił 350 015,81 zł i będzie pokryty m.in. z dotacji 
otrzymanej z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w wysokości 200 000 zł oraz 
innych dotacji – samorządów Województwa Wielkopolskiego, Gminy Piaski, Gminy Poniec 
i Gminy Gostyń. 
Zarząd Powiatu postanowił zaproponować przyznanie na powyższe prace kwotę w 
wysokości 10.000,00 zł. 
Uwag nie zgłoszono.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 6 
głosów „za”.  
 
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Gorynia opuścił posiedzenie Komisji. 
 
Ad 6 
Wizytacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 
Wiceprzewodniczący Komisji Pan Krzysztof Deutsch poprosił Dyrektora SP ZOZ o 
przedstawienie informacji na temat funkcjonowania szpitala.  
Dyrektor poinformował, że na bieżąco sprawy szpitala omawiane są na posiedzeniu Rady 
Społecznej. Na ostatnim posiedzeniu Rada Społeczna zatwierdziła jednogłośnie budżet na 
2014 r. Dodał, że w projekcie budżetu nie wykazano ujemnego wyniku finansowego. 
Wstępnie również zostało przedstawione wykonanie planu finansowego za 2013 r., gdzie po 
odjęciu kosztów amortyzacji wynik finansowy jest dodatni (400.000 zł). Zdaniem dyrektora, 
jaki będzie rok 2014 pokaże nam przyszłość. Jeżeli chodzi o sprawy bieżące, to wszystkie 
nadwykonania za rok 2010, 2011 i 2012 znalazły się w sądzie. Wyjaśnił, że ciężko będzie 
udowodnić w sądzie, że były to uzasadnione świadczenia przyjęcia do szpitala. Kwota 
nadwykonań za 2013 r. wynosi ponad 370.000 zł.   
Radny Zaremba zapytał o sprawę dotyczącą ratownictwa medycznego. 
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Dyrektor wyjaśnił, że szpital wygrał sprawę w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym  i 
decyzja Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, która nakazywała zwrot środków finansowych 
została uchylona przez Sąd. W tym miesiącu zostanie złożony kolejny pozew w sprawie 
cywilnej o zwrot utraconych przychodów z ratownictwa medycznego za 4 lata. Będzie to 
pozew na około 12 mln zł. Sprawa jest obszerna i na pewno będzie trwała długo. Zostaną 
powołani biegli świadkowie. Sprawy administracyjne zostały zakończone. Wszystkie decyzje 
prezesa NFZ-tu są uchylone, czyli wyeliminowane z obrotu prawnego. Na dzień dzisiejszy 
posiadamy decyzję, która przyznaje kontrakt szpitalowi i pismo Firmy FALC, które zostało 
bezpośrednio złożone do prezesa NFZ-tu. Prezes NFZ musi wydać teraz decyzję. Jeżeli nie 
będzie ona pomyślna dla szpitala, to zostanie zaskarżona do WSA.  
Dyrektor wyjaśnił, że złożył do prokuratury podejrzenie popełnienia przestępstwa z art. 213 
Kodeksu Karnego i w lutym tego roku składał zeznania przeciwko NFZ zatajania bądź 
ukrywania dokumentów konkursowych. Niezależnie od spraw administracyjnych i cywilnych 
swoją sprawę prowadzi prokuratura rejonowa Stare Miasto i być może dojdzie też do sprawy 
karnej.   
Radny Kowalczyk zapytał o sprawę strajku pracowników szpitala.  
Księgowa Pani Dorota Chlebowska wyjaśniła, że spór zbiorowy został zażegnany i 
podpisano porozumienie ze związkami zawodowymi o zakończeniu tego sporu.  
Dyrektor zabierając głos poinformował, że kolejne lata będą coraz trudniejsze, ponieważ 
NFZ poinformował, że nie będzie przekazywał środków dla szpitali powiatowych o takich 
strukturach, które funkcjonują w tej chwili. W związku z tym szpitale będą musiały się albo 
łączyć, albo przekształcać w szpitale opieki długoterminowej i trzeba będzie pomyśleć o 
innych planach. Taki plan rozbudowy szpitala i przekształcenia został przedstawiony 
Zarządowi Powiatu.  
Wiceprzewodniczący zapytał, z jakimi problemami boryka się szpital. 
Dyrektor wyjaśnił, że jest wiele problemów. Obecnie jest problem związany z zatrudnieniem 
nowych pediatrów, anestezjologów i internistów. Tych specjalizacji brakuje. Ogłoszenia są 
publikowane w gazetach lekarskich i Wielkopolskiej Izbie Lekarskiej. Wyjaśnił, że brakuje 
nowych , młodych lekarzy, którzy wybierają NZOZ-y, ponieważ są tam bardziej opłacani i 
mają mniejszą odpowiedzialność.  
Dyrektor wyjaśnił, że jeżeli chodzi o chirurgię dziecięcą, to zainwestowano w personel 
lekarski i pozyskano nowego lekarza.  
Dyrektor SP ZOZ poinformował, że w tej chwili rozpoczyna się remont na oddziale 
wewnętrznym. Będą wymieniane futryny oraz drzwi, jak i również zostaną obniżone sufity 
oraz malowane ściany i wymienione wykładziny. Dodatkowo zostanie utworzona jeszcze 
jedna toaleta, która będzie bezpośrednio połączona z dwoma salami. Do realizacji 
pozostanie jeszcze sygnalizacja przywoławcza dla pacjentów, ponieważ zabrakło środków 
finansowych na jej wykonanie.  
Radny Zaremba zapytał, z jakich środków zostanie to wszystko wykonane.  
Dyrektor wyjaśnił, że Starostwo przekazało środki w wysokości 150.000 zł na ten cel. Z 
czego 50.000 zł przeznaczono na rozbudowę gazów medycznych a reszta środków zostanie 
przeznaczona na modernizację.  
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, ilu pacjentów korzysta ze stacji dializ.  
Dyrektor poinformował, że bardzo dużo osób korzysta ze stacji dializ, jak i również pacjenci 
hospitalizujący się w szpitalu. Wyjaśnił, że na oddział anestezjologii udało się pozyskać 
aparat do chemiodializy i chemio filtracji pacjentów, za co szpital płaci dzierżawę 1.000 zł na 
miesiąc. Koszt nowego aparatu wynosi około 60.000 zł. Aparat ten w szpitalu jest od kwietnia 
i do tej pory zostało wykonanych już 10 zabiegów.  
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Radny Dolczewski poruszył temat strat związanych z ratownictwem medycznym. Zapytał, 
czy zdarzyła się sytuacja, że NFZ wypłacił odszkodowanie z tego tytułu.  
Dyrektor SPZOZ wyjaśnił, że nie zna takiego przypadku. Zdarzały się natomiast sytuacje, 
gdzie szpitale musiały oddawać dofinansowania otrzymane na ratownictwo medyczne.  
Nowe postępowanie konkursowe na ratownictwo medyczne ma zostać ogłoszone we 
wrześniu 2014 r. SP ZOZ w Gostyniu jest wyłoniony jako podwykonawca pogotowia 
ratunkowego z Konina i jeżeli Konin złoży ofertę, to szpital w Gostyniu automatycznie stanie 
się podwykonawcą.  
 
Ad 7 
W punkcie „wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano.   
 
Ad 8 
Wiceprzewodniczący Komisji Pan Krzysztof Deutsch podziękował zebranym za przybycie, po 
czym zamknął posiedzenie komisji. 
 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Inwestycji 
i Rozwoju Gospodarczego 

Piotr Gorynia 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


